
 

 

KOMMITTÉN FÖR 

DALSLANDS SJUKHUS                            140416 

 

 

ÖPPET BREV TILL: 

 

 

Hälso- o sjukvårdsnämnden Dalsland, 

ledamöter o ersättare, 

nämndens kansli 

 

Dalslands sjukhus specialisttjänster m.m.  

 

Tack för svar i Dalslänningen 140401 från ett decimerat arbetsutskott. 

Det var långt, innehållsrikt o gav anledning till att vi gör ännu ett försök  

att få svar på följande: 

 

1. Stängningen av åtta (8) specialistmottagningar passar ni på att göra i den stora 

upphandlingen av specialister. Det som stängs är sällanmottagningar men som 

ger 25 läkardagar på DS.  Ca 200 patienter per månad behandlas. Sen blir det 

      NÄL o Uddevalla! Era argument om förlust av kompetens o sällanbesök 

är falskt. Ni vill ju inte ge oss denna möjlighet. 

 

2. År 2011 var ett bra år vid DS. År 2012 var ett dåligt år. 

Varför använder Ni 2012 som underlag för upphandling av specialisttjänster? 

Det har vi hävdat vara fel utan att få gehör. Resultatet syns nu – i praktiken 

inga anbud!  

Hur slutar detta ekonomiskt? 

Dags för samtal med närhälsan. 

 

3. Att Färgelanda både finns och inte finns är inte en bra efterhandskonstruktion. 

 

4. I media informeras om att bassängen är hotad!  

Här och nu säger vi: Nån ordning borde finnas. Nu är det upp till Er att   

agera. Vi kan snart vänta oss att nån ekonomisk räknenisse med        

regionalbetald lön kläcker idén: ”Visst skulle vi spara pengar om vi stängde 

panncentralen vid DS”. 

 

I ert svar till oss har ni rubriken ”Vi säkerställer specialistsjukvård på 

Dalslands sjukhus”.  

Bra- det tackar vi för- Det är ju er uppgift. 

 

Om svar anhålles till oss och allmänheten. Helst kort. 

 

Med blodfyllda hälsningar 

Kommittén för Dalslands sjukhus 

 

 



 

 

 

 

          

 


